
Bestyrelsesmøde Epilepsiforeningen Sydsjælland d. 8. januar 2018 

Til stede: Erik, Charlotte og Lisbeth 

Fraværende: Gudrun 

Godkendelse af referatet d. 4. dec. 2017 

Godkendt 

Orientering: 

Der er købt et telt med stormkroge og flagholder til brug ved arrangementer. 

Facebook er nu i orden. Gruppen hedder Epilepsiforeningen Sydsjælland.  

Vi talte om at lægge vore referater op som dokument på facebook, da de alligevel er 

tilgængelige på Epilepsiforeningens hjemmeside. 

 

International Epilepsidag.: 

Lisbeth har lavet et notat, som fortæller om dagen og muligheden for at ansøge om 

en gave/donation. Notatet er godkendt og lægges op på facebook. 

 

Generalforsamling: 

Gennemgang af regnskab. 

Charlotte havde regnskabet med og det passer på kr. og øre. Det mangler at blive 

sat op i det nye regnskabsprogram og der skal laves et budget for 2018.  

Erik sætter regnskabet ind i det nye program. Når bestyrelsen har godkendt det, 

sendes regnskabet til landsforeningens kontor.  Her vil Janni revidere regnskabet . 

 

Beretning: 

Erik skriver beretning og sender det til Lisbeth, som laver korrektur.  

 

Kommende arrangementer: 

Familiedag i Fakse med spillemænd. 

Erik skal undersøge om vi kan låne et lokale ex  på Lysholm skole samt finde en dato 

eller to.  

Lisbeth vil herefter tage kontakt til spillemændene for at høre om de kan og vil 

underholde i et par timer. 

 

Hovedbestyrelsesmøde d. 4. maj 

Erik kan ikke deltage. Hvem kan tage over?   

 

8. juni Epilepsikongres  

9. og 10. juni landsmøde 

 

Referent Lisbeth  

 


